
st. 23 Datum: 6„ junij 1985 Leto izdaje: I

|Bbez znoja ni dobrih rezultatov

Ba<tnje dni prejšnjega tedna je potekalo 5= občinsko in 2» regijsko de- 
•Loviio proizvodno telonovanje delavcev kovinske in elektro industrije„
jpMmovanje se je odvijalo v občinah Ptuj, Slovenska Bistrica, Ormož in 
■nart„ V Ptuju se je odvijalo tekmovanje v naslednjih disciplinah:

" STRUGARJI, BRUSILCI, REZKALOI in TV MEHANIKI„
J teh disciplinah so ptujski tekmovalci dosegli tudi vsa prva mesta. 
Letošnji zmagovalci so
Brusilci - Kolarič Silvo 'AGIS TOZD Orodjarna
Strugarji - Koren Stanko AGIS TOZD Orodjarna
Lezkalci - Potočnik Martin AGIS TOZD Orodjarna
LV mehanik - Fajfar Iztok GORENJE TOZD Poslovna oprema

^ Lenartu so naši orodjarji v ročni obdelavi dosegli naslednja mesta:
mesto VRTIČ Stanko AGIS TOZD Orodjarna

III. mesto PERNEK Leopold ' AGIS TOZD Orodjarna
IV. mesto SATLER Ivan AGIS TOZD Orodjarna.

J.SO2 in plamenskem varjenju naši tekmovalci letos niso uspeli doseči 
i^iejših rezultatov. Prvo in drugouvrščeni tekmovalci imajo pravico 
^lelečbe na republiškem tekmovanju, ki bo od 26. do 29. junija 85 v Ti- 
^Vem Velenju

^'Sim tekmovalcem za izjemne rezultate čestitamo v imenu kolektiva.
^LsUstu Ivartniku pa velja posebna zahvala za izredna prizadevanja 
-■■ci organizaciji tekmovanja.

&SLOVANJE V PRVEM KVARTALU JE BILO UGODNO, NA NAS VSEH PA JE,
Oskrbimo, da bo tako tudi v drugem, tretjem ...

1. redne seje delavskega sveta DO, ki je bila 30.5«85)

OLravnava poslovanja za prvi kvartal 85 je pokazala, da smo zaklju
čili poslovanje boljše, kot smo lahko pričakovali. Po statističnih po
datkih smo dosegli višino osebnih dohodkov, ki so enaki povprečnim OD 
v gospodarstvu občine (nekaj nad 33000 din).
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- TOZD Gumama nam je posredovala v potrditev aneksa k samoupravnemu
sporazumu o preskrbi z energetskimi mediji in toplo vodo =

Znano nam je, da v naši DO ogrevamo prostore s paro, nabavljeno v 
TOZD Gumama, Aneks, ki ga je potrdil delavski svet DO, govori o na- 
činupzaračunavanja pare ter dinamiki dobave = Ker sedaj plačujemo paro 
po md ogrevanih prostorov, ki so pri nas razdeljeni na tri različne 
stopnje ogrevanja, je bila dana pobuda in s Panoramo Ptuj ze sklenje
na pogodba o montaži merilca pare„ Ta bo namreč omogočal sprotno in 
točno merjenje porabe dejanske količine pare. Kljub pogodbi pri Pano
rami še vedno resno ne razmišljajo o montaži merilca. Delavski svet _ 
DO je sprejel sklep, s katerim zadolžuje TOZD Vzdrževanje, da poskrbi* 
da bo merilec pare montiran do 1,10,1985=

- Delavski svet prejšnjega mikata je na eni svojih sej imenoval petčlab" 
oko delovno skupino, ki jo vodi tov, Janez Pičerko, vodja DSSS, z na
logo, da spremlja učinkovitost predsanacijskih postopkov oziroma sana
cijskega postopka za TOZD, ki so konec lanskega leta poslovale z mot
njami oz, z izgubo, Komisija se je dogovorila, da bo svoja poročila 
dostavljala preko Poslovnega odbora DO delavskemu svetu DO, in sicer:
- rokovna kontrola - mesečno 
-- učinkovitost - kvartalno,
V predsanacijskih in sanacijskem programu je bilo zastavljenih velik0 
nalog, ki so že ali pa še bodo realizirane„
V vseh predsanacij skih postopkih je odprava nediscipline na prvem me-^ 
stu, nato pa zaostrovanje odgovornosti, (Tega se bomo morali lotiti tu
di v drugih TOZD in DSSS,) Pomembno pri vsem pa je to, da morajo sana
cije TOZD potekati tako, da to ne gre v .škodo drugih TOZD oz, D0 =

~ Dalje je delavski svet razpravljal in potrdil dokončno besedilo 4-2 = 
člena pravilnika o potnih stroških, drugih stroških in nadomestilih 
ter uporabi osebnih avtomobilov, nato pa še

- spremembi člana Komiteja za SLO in DS, Sprememba je potrebna zaradi 
poteka mandata staremu predsedniku DS DO, Predsednik delavskega svetu 
je. namreč po funkciji član komiteja za SLO in DS,

-- Pod točko razno je delavski svet razpravljal o najetju dolgoročnega 
kredita pri KB Maribor v višini 8,6 st, milijarde po 51 % obrestni 
meri na dobo odplačevanja šest let. Sredstva bodo izključno namenjen8- 
za trajna obratna sredstva zaradi saniranja trajnih virov poslovnih 
sredstev in kreditne in investicijske sposobnosti, Ker gre za izjemn° 
ugoden kredit in strogo namembnost, ni bilo ob potrditvi nobenih di
lem „

-- 10 konference 00S je delavskemu svetu DO posredoval predlog, da se o° 
dnevu samoupravijalcev Jugoslavije podeli plaketa JOSIP BROZ TITO - 
55 let samoupravljanja našemu sodelavcu Slavku MAHORIČU, d,o sedanj epu 
predsedniku delavskega sveta DO, ki je tudi sicer izredno aktiven ip 
dosleden pri razvijanju socialstičnega samoupravljanja, 0 aktivnosti 
pričajo številne samoupravne in družbenopolitične funkcije, ki jih J®, 
in jih še izredno uspešno opravlja v DO in KS, Delavski svet je sledi 
predlogu sindikata ter ga soglasno potrdil,.

Čeprav je bil izjemno soparen dan in je seja trajala že krepko čez dve
uri, so delegati postavili še tri delegatska vprašanja.:
- Kdaj bo TOZD Vzdrževanje izruvala panje podrtih topolov? Ti panji ®oC' 

ovirajo- parkiranje,
-- Kdaj se bodo dokončno uredili parkirni prostori v DO?



' Ustavljeno je bilo vprašanje, zakaj delavci režijskih služb ne nosijo 
^lovnih plaščev oziroma oblek,

govore na delegatska vprašanja bomo objavili, ko bodo posredovani,

M.

^Varovalna doba s povečanjem tudi pri nas * i,

fiO

delovna organizacija je 10,10,1984 vložila zahtevek za ugotavljanje
* in nalog, na katerih 
'^slednjih delih:

se zavarovalna doba šteje s povečanjem, in sicer

d-ela v livarni 
>’ d-ela v galvaniki

d.ela v polirnici 2
^ Nela pri avtogenem in 00^ varjenje

d-ela pri čiščenju alu odlitkov,

Ca namen smo predložili naslednjo dokumentacijo:
s fotokopijo sodne registracije 
, predlaganih del in nalog
poimenski seznam delavcev, ki delajo oz, so delali na predlaganih delih 
^-avilnik o varstvu pri delu
Nilep delavskega sveta TOZD TAP, da so zagotovljena sredstva za kritje 
-Osebnega prispevka za povečano zavarovalno dobo.

^0]®^sija j_z 165» člena statuta Skupnosti pokojninskega in invalidskega 
,a-rovanja v SR Sloveniji, v kateri so bili poleg zunanjih članov:
ing, Milan Srna 
Vera Sluga
oiani iz naše delovne organizacije, in sicer:

f Rozalija Vučak, vodja kadrovske službe 
f d"anko Kodennan, namestnik direktorja TOZD TAP 
^ Eiico Perič, vodja službe varstva pri delu 
fžilica Šprah, član 10 sindikata TOZD 
Janez Solina, pravnik 
Jasna Toplak, socialna delavka.

10sii 
»d

8ija je opravila svoje delo 17,4,1985 in ugotovila naslednje
tiQ^7ed-laganih del so izpolnjeni pogoji za štetje zavarovalne dobe s 
^ ecanjem po določbah zakona, kot sledi:
O! ^iivanje na prostem livu
^iivanje na prostem livu zahtevnejših plinotesn ih odlitkov

i, ziilvanje na stroju za tlačno litje 
!>, ;°ienje izmene livarne 
6, f^ljenje materiala 
vnanje nalitkov

^ C:i-sčenje odlitkov na brusilnih trakovih.

Povečanja znaša na delih pod 1 - 3 za 12 mesecev dela 15 mesecev 
^J^vanja, pod tekočo številko 4-7 znaša za 12 mesecev dela 14 mese- 
I ^varovanja.
v h"4 .Uvedenih delih (razen pod točko 7) se šteje zavarovalna doba s pove- 

Jeia avgusta 1958 dalje.



Ob tem moramo posebej opozoriti na točko 7, ki bo veljala'kot delovna 
doba s povečanjem le v primeru, če bomo tehnološko ločili ročno bruŠe&r 
od strojnega. Ročno brušenje namreč ne spada v kategorijo dela s poveča
njem zavarovalne dobe, Tehnološka priprava proizvodnje TOZD TAP inten
zivno dela na tem in pričakovati je, da bo delo opravljeno v doglednem 
času. Ko bo ročno brušenje ločeno od strojnega in bodo delavci razpore
jeni na čiščenje odlitkov na brusilnih trakovih, se bo zavarov-alna do
ba s povečanjem štela od dneva razporeditve dalje.
Seznami vseh delavcev, ki so delali in še delajo na delih oz, nalogah, ^ 
spadajo v kategorijo zavarovanja s povečanjem, so izdelani in posredova
ni Skupnosti za pokojninsko in invalidsko zavarovanje, Poseben prispeV^ 
za poveč-ano zavarovalno dobo za nazaj je poravnan, v naprej pa bo obra
čunan pri obračunu OD,

V kolikor se bodo v delovni organizaciji spremenili pogoji dela na deli 
in nalogah ugotovljenih po tem zapisniku, opisi teh del in nalog ali da 
ukinila, mora DO o tem obvestiti strokovno službo SPIZ SRS - skupino za 
novecano zavar-ovalno dobo, v roku 30 dni od nastanka spremembe.
Ha predlaganih delih vodenje oddelka livarne

vodenje obrata I 
vodenje obrata IV 
vodja izmene v brusilnici 
čiščenje poliranih polizdelkov 
brušenje inppoliranje polizdelkov 
varjenje COp
varjenje 00^ zahtevnejših sklopov m
avtogeno varjenje - spajkanje, varjenje barvnih

niso izpolnjeni pogoji za štetje zavarovalne dobe s povečanjem, ker za 
to v obstoječih predpisih ni'.zakonite osnove.

Za vsa vprašanja v zvezi z obravnavano problematiko se obrnite na kadt°v 
sko službo.

M.

OMEJITEV HITROSTI NA RAJŠPOVI ULICI j

Ha zadnji seji poslovnega odbora delovne organizacije v stari sestavi, ^ 
bila obravnavana problematika cestnoprometnih razmer na Rajppovi uli01’ 
to je na neobnovljenem delu, ki poteka praktično skozi našo delovno 
ganizacijo. Poslovni odbor je ugotavljal, da vozila na tem delu, glede 
gostoto prometa in glede urejenosti, vozniki vozijo prehitro in tako 
de do hujših prometnih nesreč. Ob ugotavljanju takšne problematike je 2<k 
dolžil splošni sektor, da vloži na ustrezni občinski organ vlogo za o® J 
tev hitrosti na najnižjo zakonsko dopustno mejo.
Ha podlagi vloge splošnega sektorja od 17A-1985 je Občinski komite ze 
urbanizem, gradbene in komunalne zadeve občine Ptuj dne A.5.1985 izdA 
odločbo, s katero nalaga samoupravni komunalni skupnosti občine Ptuj, g; 
postavi na delu ceste, ki vodi mimo prostorov naše delovne organizacij6 
(od Kogejeve poti do Vegove ulice), prometni znak za omejitev hitrosti 
na 30 Inn na uro. Postavitev prometnih znakov gre na stroške samoupravh 
komunalne skupnosti občine Ptuj. Rok za postavitev je 29.5.1985.
Danes lahko ugotovimo, da je rok za ureditev navedene cestnoprometne A 
nalizarije že potekel in da prometni znaki še ne stojijo. Ue zadeva h® 
bo v kratkem urejena, bomo ustrezno urgirali. ^
Zavedati se moramo, da še tako urejena cestnorpometna signalizacija h® ^ 
v celoti uredila naše varnosti, ze/to bomo morali poskrbeti sami z upos 
njem pravil obnašanja v cestnem prometu.

- A -
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!%osti KOPANJA V PTUJSKIH TOPLICAH

ki želijo kupiti, vstopnice za letne bazene Ptujskih toplic 
0vesČaiflo 3 da jih lahko naročijo in vplačajo pri predsednikih komisij 
^ šport in rekreacijo, in sicer:
5SS Bogdanovič Milanu 
^ Hostnik SlavkuVO

V2D
%
sbi?
01}

?2M
KO

Gen

Trbuc Francu 
Surina Marjanu 
Muhič Robertu 
Gajzer Marjanu 
Potočnik. Martinu 
Kovačec Francu 
Žuran Maksu 
Habjanič Ignacu

hra vstopnic s popustom je 96 din za odrasle in 56 din za otroke.
^■5 za naročila in-vplačila je 13. junij 1935- Vstopnice veljajo samo

-tonea letošnje sezone,
S.M.

! ^VICS ZAČELE Z DELOM

^totrtek, 6. maja 1985 ob 14,30 so se začele v 
^‘ič redne pevske vaje ženskega pevskega zbora Agis.

so se dogovorile,
^Smatrale so, da je ta čas najprimernejši za večino. Sicer pa 
vtovijo, da se bodo še sproti dogovarjale in reševale sprotne probleme, 
OUlijn in avgustu pevskih vaj zaradi dopustov ne bo.

začele v Osnovni šoli Tone Žni- ;

da bodo vaje vsak ponedeljek in četrtek ob

i
M.

4ske vseh starosti vabljene!

J-IffiDSEDNIK SLOVENSKIH SINDIKATOV MARJAN OROŽEN 
VRISKAL NAŠO DELOVNO ORGANIZACIJO v

v četrtek, 6. junija 85 je obiskal našo delovno organizacijo 
Orožen, predsednik republiškega sveta zveze sindikatov 

Slovenije.
visoki gost si je z zanimanjem ogledal proizvodne prostore na- 
Sg delovne organizacije in se pogovarjal s predstavniki družbe-
B°političnih organizacij. Predvsem ga je zanimalo delo sindika
ta.

toč o obisku bom poročal v naslednji številki našega glasila.

M.
i

i d Krvodajalskih akcijah odslej bolj organizirano j
^ je ob krvodajalskih akcijah prihajalo do težav, ki so se odražale 
r eni strani v proizvodnji zaradi preveli.-kih in vnaprej ned.ogovorje- 

izpad.ov, in na drugi strani prevelike gneče na transfuzij sle em od- 6hcu„

- 5 -



Da "bi krvodajalske akcije odslej potekale "bolj organizirano in s cim 
manj težavami«, so se predstavniki naše delovne organizacije in vodstvo 
transfuzijskega oddelka dogovorili, da se lahko ene krvodajalske akcij 
udeleži največ 30 krvodajalcev.
Da v bodoče ne bo prihajalo do težav, je bil na podlagi števila krvodf' 
jalcev pripravljen program udeležbe na posameznih akcijah,
Gtevilo krvodajalcev po TOZD 
ob eni krvodajalski akciji:
TAP . 12
KO - 2
VO -■ 3
OR - 6
SER - 1

m - i
VZM - 1
KOM - 1
VZD - 2
DSSS - 2

Udeleženci krvodajalske akcije si morajo pred akcijo priskrbeti dovcr 
li Ini c okar pomeni, da bo lahko v odsotnosti krvodajalca delo org®111'' 
sirano, Odsotnost brez dovolilnice se v bodoče ne bo več opravičeval^

Ulcrepi niso zoper množičnost krvodajalstva, Nasprotno, Tudi v naši de" 
lovni organizaciji si prizadevamo, da bi krvodajalstvo dobilo mesto, ^ 
ki mu gre. Ob tem^pa je seveda pomembna nemotena proizvodnja in po Dg 
ustreznejša udeležba na akcijah. Sedaj se je namreč dogajalo, da neos
ter i niso mogli na seznam, drugi pa

K,

: / ZAHVMA ' I
ii

i Ob boleči izgubi tašče ;
ELIZABETE PRELOG I

i i
se iskreno zahvaljujem sodelavcem TOZD Servisi 
za darovano cvetje ter spremstvo na njeni 

, zadnji poti,
t !
I Ivan Munda i

POGOJ

Iščemo tajnika z dvajset let delovnih izkušenj j
ali pa 1
dvajsetletno tajnico brez izkušenj» |
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